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Protokół nr 5/2021 

z posiedzenia w trybie zdalnym XXIX sesji zwyczajnej  

IV kadencji Rady Powiatu w Legionowie 

WAK.0002.5.2021 

XXIX Sesja w dniu 31 maja 2021 odbyła się z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania). 

 

Obrady rozpoczęto 31 maja 2021 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:09 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski, 

witając radnych, gości oraz pozostałych członków obrad. 

Lista radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

Lista gości uczestniczących w obradach stanowi załącznik nr 2 do protokołu (obecność 

potwierdzona przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków Rady Powiatu w Legionowie: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Izabela Kownacka 

11. Grzegorz Kubalski 

12. Zenon Kuska 

13. Konrad Michalski 

14. Agnieszka Powała 

15. Leszek Smuniewski 

16. Artur Stankiewicz 

17. Jacek Szczepański 

18. Mariusz Śledziewski 

19. Tomasz Talarski 

20. Robert Wróbel 
21. Grzegorz Zbroch 

Przewodniczący Rady Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że na mocy art. 15 ust. 

1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady Powiatu         

w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz            

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz na stronie 
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internetowej Powiatu Legionowskiego. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie 

jest związana z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo, aby ich 

wypowiedzi lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o zaprzestanie udziału          
w obradach poprzez rozłączenie się z wideokonferencji. 

Przewodniczący Rady przekazał uczestnikom obrad wskazówki związane z organizacją 

wideokonferencji, między innymi w kwestii zabierania głosu, obsługi i rejestracji                   

w programie e-sesja oraz programie zoom, zasad głosowania (przed każdym głosowaniem 

potwierdzenie kworum), realizacji porządku obrad. Nadmienił, że jeżeli z powodów 

technicznych, będzie miał problem z prowadzeniem obrad, upoważnia 

Wiceprzewodniczącego Pana Mirosława Kado do dalszego prowadzenia Sesji, zgodnie                     
z porządkiem obrad. 

 

 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy Radni otrzymali porządek obrad, 

wraz z innymi materiałami na Sesję. Jednocześnie zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi 

odnośnie przedstawionego porządku.  

1. Otwarcie obrad. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty Legionowskiego. 

5. Informacja Powiatowego Biura ARiMR na temat wykorzystania środków będących    

w dyspozycji Agencji przez mieszkańców Powiatu Legionowskiego. 

6. Sprawozdanie z działalności Domu Pomocy Społecznej „Kombatant” w Legionowie 

za rok 2020. 

7. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Legionowskiego                    

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie w 2020 roku”. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę 

Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2021. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na 

lata 2021 – 2035. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie przyjęcia 

Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Legionowskim na lata 2021 – 

2023.    

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie ustalenia 

obowiązujących w 2021 r. opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na 

parkingu strzeżonym oraz wysokości stawek w przypadku odstąpienia od wykonania 

dyspozycji usunięcia pojazdu.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia 

przez Powiat Legionowski w 2021 r. pomocy finansowej dla Powiatu 

Nowodworskiego na rzecz Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym Dworze 

Mazowieckim.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Miasta Legionowo.  
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14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zgody na 

zbycie na rzecz gminy Miasto i Gmina Serock działki ew. 429/1 z obrębu Nowa Wieś, 

gm. Serock.  

15. Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

16. Wolne wnioski i oświadczenia. 

17. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Nikt nie zgłosił żadnych uwag, więc Pan Leszek Smuniewski przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu posiedzenia. 

 

 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady powiedział, iż w okresie od dnia 26.04.2021 r. do dnia 

28.05.2021 r., wpłynęły do Biura Rady lub bezpośrednio do Przewodniczącego Rady 

następujące pisma: 

1) Stanowisko w sprawie zmiany przepisów dotyczących projektowania i budowy 

kanałów technologicznych przy drogach gminnych: 

a) Rady Gminy Dąbrówka – stanowi załącznik nr 3 do protokołu; 

b) Rady Gminy Dobre – stanowi załącznik nr 4 do protokołu; 

c) Rady Miejskiej w Glinojecku – stanowi załącznik nr 5 do protokołu; 

2) Uchwała 3.e./352/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej         

w Warszawie z dnia 30 kwietnia 2021 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym 

przez Zarząd Powiatu w Legionowie sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu 

Legionowskiego za 2020 rok; 

Przewodniczący Rady nadmienił, że opinia jest pozytywna i będzie załącznikiem do 

materiałów na Sesji w czerwcu;  

3) Uchwała nr 107/2021 Zarządu Powiatu w Legionowie w sprawie przedstawienia 

Radzie Powiatu w Legionowie „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2020 r.” – 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu; 

Przewodniczący Rady powiedział, że dokument został zadekretowany do Komisji 

Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych i został omówiony na posiedzeniu komisji      

w dniu 24.05.br.; Nadmienił, że jeżeli ktoś spoza członków komisji, chciałby się        

zapoznać z materiałem, to dokument jest dostępny w Biurze Rady;  

4) Uchwała nr 119/2021 Zarządu Powiatu w Legionowie w sprawie przedstawienia 

Radzie Powiatu w Legionowie sprawozdania finansowego Powiatu Legionowskiego 

za 2020 r.; 

Przewodniczący zaznaczył, że ta uchwała wraz ze sprawozdaniem zostanie wysłana 

wszystkim Państwu Radnym drogą elektroniczną w dniu 31.05.br.; Nadmienił, że 

będzie ona również przedmiotem analizy na następnej Sesji, w procedurze 

udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Legionowie; 
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5) Uchwała nr 120/2021 Zarządu Powiatu w Legionowie w sprawie przedstawienia 

Radzie Powiatu w Legionowie Raportu o stanie Powiatu Legionowskiego za rok 2020; 

Przewodniczący powiedział, że ta uchwała wraz z raportem zostanie wysłana 

wszystkim Państwu Radnym drogą elektroniczną w dniu 31.05.br.; Nadmienił,         

że będzie on również przedmiotem analizy na następnej Sesji, w procedurze 

udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Legionowie; 

6) Pismo od Dyrektora Transportowego Dozoru Technicznego, przesłane                         

do wiadomości Rady Powiatu w Legionowie, dotyczące zgłoszenia przez Panią  

wątpliwości, co do rzetelności działań stacji kontroli pojazdów w kwestii badań 

pojazdu, uczestniczącego w ruchu drogowym – stanowi załącznik nr 7                     

do protokołu; 

Przewodniczący Rady powiedział, że sprawa została wyjaśniona przez Wydział 

Komunikacji Starostwa Powiatowego w Legionowie; zaznaczył, że działanie tejże 

stacji nie budzi zastrzeżeń formalnych; Przewodniczący Rady powiedział,                   

że dokumenty są oczywiście do wglądu dla radnych w Biurze Rady; 

7) Pismo od Pana Józefa Szmigielskiego, w którym odnosi się do kwestii, które już były 

przedmiotem obrad na jednej z Sesji Rady Powiatu, tzn. kwestii uziemienia, 

opracowania i wykonania instalacji odgromowej jednej z placówek oświatowych       

na terenie Gminy Serock – stanowi załącznik nr 8 do protokołu; 

Przewodniczący Rady powiedział, iż dokonał przesłania do Urzędu Skarbowego                       

w Legionowie, jednego egzemplarza złożonych przez radnych oświadczeń majątkowych. 

Nadmienił, że temat oświadczeń majątkowych, szczegółowo zostanie omówiony na Sesji     

w październiku br.  

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że po krótkiej konsultacji z Przewodniczącymi komisji 

Rady Powiatu w Legionowie, została podjęta decyzja, że do sierpnia br. Sesje Rady Powiatu 

i prawdopodobnie posiedzenia wszystkich komisji będą odbywały się w trybie zdalnym. 

Informacje na temat procedowania, będą przekazywane na bieżąco. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na Sesji jest nieobecny Starosta Legionowski        

Pan Sylwester Sokolnicki, ponieważ w obecnej chwili odbiera z rąk Prezydenta RP Krzyż 

Kawalerski Orderu Odrodzenia Polski za wybitne zasługi w działalności społecznej                    

i samorządowej. 

Pan Tomasz Talarski zwrócił się z prośbą, aby Przewodniczący Rady konsultując sprawy 

organizacyjne Rady Powiatu z Przewodniczącymi komisji, uwzględniał udział w rozmowach 

również Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
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4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Szczegółowe informacje dotyczące pracy Zarządu Powiatu Legionowskiego oraz 

poszczególnych komórek organizacyjnych Starostwa Powiatowego w Legionowie, Radni 

otrzymali w formie elektronicznej. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Informacje na temat bieżących prac Zarządu Powiatu przedstawił Wicestarosta 

Konrad Michalski. Prezentacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

Przewodniczący Rady podziękował Wicestaroście Legionowskiemu za przekazanie 

szczegółowych informacji i zaproponował dyskusję w tym temacie, w której kolejno udział 

wzięli. 

Pan Tomasz Talarski zapytał o reorganizację ruchu na ul. Jagiellońskiej w Legionowie. 

Chciałby uzyskać informacje na jakim etapie są tam prace, kiedy się rozpoczną.  

Pan Konrad Michalski powiedział, że zostanie udzielona szczegółowa informacja Radnemu.   

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do 

realizacji kolejnego punktu porządku.  

 

 

5. Informacja Powiatowego Biura ARiMR na temat wykorzystania środków 

będących w dyspozycji Agencji przez mieszkańców Powiatu Legionowskiego. 

Przewodniczący Rady powiedział, że szczegółowe informacje na temat działalności 

ARiMR zostały przekazane radnym w formie elektronicznej. Poprosił o omówienie tematu 

Kierownika Powiatowego Biura ARiMR w Legionowie Panią Agnieszkę Bąk.  

Pani Agnieszka Bąk omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

Przewodniczący Rady podziękował Pani Agnieszce Bąk za przekazanie 

szczegółowych informacji i zaproponował dyskusję w tym temacie, w której kolejno udział 

wzięli. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że kwota ponad 15 mln, które trafiły do mieszkańców 

Powiatu Legionowskiego jest „imponująca”. Różnorodność dofinansowań jest zaskakująca, 

np. dopłaty dla rolników do zakupu komputerów, czy do działalności kulturalnej jaką są np. 

Koła Gospodyń Wiejskich. Nadmienił, że w dobie pandemii, pomimo wszystkich ograniczeń 

i obostrzeń związanych z pandemią, ponad 400 tyś. zł trafiło wprost na pomoc 

przedsiębiorcom – rolnikom, którzy borykali się z kłopotami finansowymi, związanymi            

z pandemią. Złożył podziękowanie dla Biura ARiMR za zaangażowanie i pomoc w tej kwestii.      

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący Rady 

przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  
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6. Sprawozdanie z działalności Domu Pomocy Społecznej „Kombatant”                      

w Legionowie za rok 2020. 

Pani Anna Kaczmarek  - Dyrektor DPS „Kombatant” powiedziała, że sprawozdanie z 

działalności zostało przesłane Radnym w formie elektronicznej. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. Nadmieniła, że informacje zostały również szczegółowo 

omówione na posiedzeniu Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych. Przedstawiła 

również informacje w formie prezentacji, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował Pani Annie Kaczmarek za przekazanie 

szczegółowych informacji i zaproponował dyskusję w tym temacie, w której kolejno udział 

wzięli. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że zwrócił uwagę na fakt, iż żaden z dostawców 

żywności do Domu Pomocy Społecznej „Kombatant” nie jest z Powiatu Legionowskiego. 

Nadmienił, że zapewne dostawcy zostali wyłonieni zgodnie z ustawą o zamówieniach 

publicznych, ale zapytał, czy nikt z Powiatu Legionowskiego nie ubiegał się o dostarczanie 

zamówień na żywność, czy po prostu dostawcy spoza powiatu zaproponowali bardziej 

konkurencyjne ceny? 

Pani Anna Kaczmarek powiedziała, że zdarzają się oferty złożone przez dostawców                 

z Powiatu Legionowskiego, natomiast nie wygrywają w procedurze wyboru. Nadmieniła,    

że w poprzednich latach byli dostawcy również z Powiatu Legionowskiego.   

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do 

realizacji kolejnego punktu porządku.  

 

 

7. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Legionowskiego           

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3         

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie w 2020 roku”. 

Przewodniczący poprosił o omówienie tematu Naczelnika Wydziału Spraw 

Społecznych Pana Mirosława Pachulskiego.  

Pan Mirosław Pachulski powiedział, że Program współpracy Powiatu Legionowskiego               

z organizacjami pozarządowymi został przyjęty przez Radę Powiatu w Legionowie                

25 listopada 2019 roku. Współpraca Powiatu Legionowskiego z organizacjami 

pozarządowymi polegała na otwartych konkursach ofert, a także na tzw. małych grantach 

oraz wsparciu pozafinansowym. Nadmienił, że celem głównym programu jest budowanie 

partnerstwa między administracją samorządową, a organizacjami. Celami szczegółowymi 

zaś było zapewnienie efektywnego wykonywania zadań publicznych powiatu wynikających 

z przepisów prawa poprzez włączenie w ich realizację organizacji pozarządowych, 

umacnianie w świadomości społecznej poczucia odpowiedzialności za siebie, swoje 

otoczenie, wspólnotę lokalną oraz jej tradycje, tworzenie warunków do zwiększenia 

aktywności społecznej, budowanie społeczeństwa obywatelskiego poprzez aktywizację 

społeczności lokalnej, zwiększanie udziału społeczności w rozwiązywaniu lokalnych 

problemów oraz tworzenie systemowych rozwiązań ważnych dla funkcjonowania Powiatu. 

Zaznaczył, że jeśli chodzi o zadania, to w 2020 roku udało się zrealizować łącznie 68 zadań, 

dla porównania w roku 2019 zostało zrealizowanych 80 zadań. Pan Mirosław Pachulski 

powiedział, że zadania związane z aktywnością organizacji pozarządowych, które działają 

w obszarze sportu, czy spraw społecznych były ograniczone ze względu na pandemię, 

Natomiast realizowane były zadania stałe: 
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1) realizacja zadania w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej; 

2) szkolenia z udzielania pierwszej pomocy wraz z nauką obsługi defibrylatora wśród 

uczniów, nauczycieli i pracowników szkół średnich Powiatu Legionowskiego; 

3) krzewienie idei krwiodawstwa wśród mieszkańców Powiatu Legionowskiego. 

Nadmienił, że prowadzenie działań na rzecz osób niepełnosprawnych zostało trochę 

ograniczone z uwagi na panująca sytuację. Ponadto udało się zrealizować kilka zadań           

w formie małych grantów, np. „Projekt Szaniawski”. Ponadto w czasie letnim udało się 

zrealizować „Regaty o puchar Marszałka Województwa Mazowieckiego”. Udało się również 

wydać płytę z kolędami ludowymi we wspólnych aranżacjach, w wykonaniu Zespołu Tańca 

Ludowego „Promyki”. Te działania realizowane są przez Wydział Spraw Społecznych, 

Wydział Kultury i Promocji, Wydział Zarządzania Kryzysowego oraz przez Powiatowe 

Centrum Pomocy Rodzinie w Legionowie. Pan Mirosław Pachulski nadmienił, że zadania 

stałe prowadzi np. PCPR w Legionowie, zlecając prowadzenie Warsztatu Terapii Zajęciowej 

oraz prowadzenie Domu Samotnej Matki i Dziecka oraz prowadzenie mieszkania 

chronionego dla pełnoletnich wychowanków pieczy zastępczej z terenu Powiatu 

Legionowskiego. Funkcjonuje również ponadgminna placówka wsparcia dziennego                

w formie specjalistycznej, zapewniająca 40 miejsc dla dzieci w wieku od 6 do 18 lat. 

Zaznaczył, że na terenie Powiatu jest również prowadzony Środowiskowy Dom 

Samopomocy.  

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych powiedział, że udało się też realizować zadania         

w formie wsparcia pozafinansowego, np. w formie przekazania gadżetów powiatu. 

Nadmienił, że Powiat Legionowski wspierał Legionowskie WOPR. Zaznaczył, że dużo zadań 

zostało zrealizowanych przez Powiatową Instytucję Kultury w Legionowie. Ponadto Powiat 

Legionowski na podstawie ustawy o sporcie, wspierał kluby sportowe. Zaznaczył, że jak co 

roku Stowarzyszenie Zespół Ochrony Pamięci Armii Krajowej „Brzozów” organizowało 

konkurs wiedzy o państwie podziemnym a także Fundacja Polskiego Państwa Podziemnego 

zorganizowała grę na szlaku, prowadzone przez Wydział Kultury i Promocji. 

Pan Mirosław Pachulski nadmienił, że sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy 

Powiatu Legionowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2020 

roku” zostało zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Przewodniczący Rady podziękował Panu Mirosławowi Pachulskiemu za omówienie tematu     

i zaproponował dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń, przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu porządku.                

 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 21 grudnia       

2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2021. 

Przewodniczący poprosił o omówienie projektu uchwały Skarbnika Powiatu 

Legionowskiego. 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony 

na posiedzeniach komisji Rady Powiatu w Legionowie. Nadmieniła, że podsumowując, 

przedstawi najważniejsze zmiany, tj. : 

1) zwiększenie strony dochodów i wydatków o 2.000.000,00 zł – są to środki 

otrzymane z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, środki te przeznacza się 
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na zakup wysokiej jakości diagnostycznego sprzętu medycznego dla potrzeb 

Zakładu Opieki Zdrowotnej „Legionowo”, w ramach zakupów planowane jest 

nabycie cyfrowego aparatu rentgena, densytometru, mammografu, aparatu USG      

z kompletem głowic oraz unitu stomatologicznego z wbudowanym modułem 

rentgena jamy ustnej; 

2) wprowadzenie dochodu i wydatku w wysokości 29.400,00 zł – są to środki 

otrzymane tytułem pomocy finansowej w formie dotacji celowej z Gminy Wieliszew 

(15.000,00 zł) oraz Gminy Nieporęt (14.400,00 zł) na realizację zadań reintegracji 

zawodowej i społecznej realizowanej przez uczestników Powiatowego Centrum 

Integracji Społecznej w Legionowie;  

3) zwiększenie strony dochodów i wydatków o 25.000,00 zł – są to środki  

z funduszu pracy przeznaczone na sfinansowanie w bieżącym roku kosztów obsługi 

zadań realizowanych przez Powiatowy Urząd Pracy w Legionowie, 

w związku z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19; 

4) zmniejszenie planu wydatków o kwotę 1.000.000,00 zł – dotyczy to zadania 

inwestycyjnego „Opracowanie dokumentacji projektowej oraz przebudowa drogi 

powiatowej 1810” – ul. Wolska, Akacjowa, Kościelna w gminie Nieporęt, w związku 

z niższymi kosztami realizacji zadania po rozstrzygnięciu postępowania 

przetargowego zmniejszono plan wydatków, środki te przeznacza się na inne 

inicjatywy;  

5) 370.000,00 zł zwiększenie planu na projekt i przebudowę zatok autobusowych           

w drogach powiatowych, w związku z kontynuacją zadania w zakresie prac 

budowlanych na podstawie opracowanych w roku 2020 dokumentacji; zadania te 

są realizowane w ramach WPF;   

6) 120.000,00 zł wprowadza się do planu z przeznaczeniem na realizację zadania 

„Wykonanie dokumentacji projektowej na odcinku dróg powiatowych oraz 

skrzyżowań”, w związku z koniecznością zwiększenia środków na realizację 

zaplanowanych dokumentacji projektowych, a także ujęciem nowego zadania 

dotyczącego wykonania analizy możliwości budowy drogi powiatowej w śladzie drogi 

technologicznej Wodociągu Północnego na odcinku od drogi wojewódzkiej nr 631 

do drogi powiatowej nr 1818W w Łajskach; zadania te są realizowane w ramach 

WPF;   

7) zwiększenie środków o ponad 223.000,00 zł na przeprowadzenie remontów               

w jednostkach powiatowych: Liceum Ogólnokształcącym im. Marii Konopnickiej        

w Legionowie, Powiatowym Zespole Szkół Ponadpodstawowych im. Jerzego 

Siwińskiego w Legionowie oraz Powiatowego Zespołu Szkół i Placówek Specjalnych 

w Legionowie; 

8) zwiększenie środków o 266.000,00 zł na nowe zadanie inwestycyjne „Opracowanie 

dokumentacji projektowej oraz wykonanie instalacji okablowania strukturalnego       

w trzech jednostkach: Liceum Ogólnokształcącym im. Marii Konopnickiej                     

w Legionowie, Powiatowym Zespole Szkół i Placówek Specjalnych w Legionowie, 

Domu Pomocy Społecznej „Kombatant” w Legionowie”, zadanie to ma na celu 

poprawę obsługi informatycznej w tych jednostkach; 

9) wprowadzenie planu wydatków w wysokości 30.000,00 zł – są to środki tytułem 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Nowodworskiego                    

z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu sprzętu medycznego niezbędnego        

w czasie pandemii COVID-19 na potrzeby Nowodworskiego Centrum Medycznego    

w Nowym Dworze Mazowieckim; 

10) zmiana dotycząca zadania inwestycyjnego związanego z opracowaniem 

dokumentacji projektowej budowy nowej siedziby Powiatowej Instytucji Kultury – 

przesunięcie środków w wysokości 50.000,00 zł w ramach Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na rok 2022, w planie na ten rok pozostanie 150.000,00 zł, przesunięcie 

jest dokonywane w związku z przesunięciem realizacji płatności za to zadanie; 
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11) zwiększenie planu o 80.000,00 zł na zadanie w zakresie wspierania  

i upowszechniania kultury fizycznej w Powiecie Legionowskim. 

 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w tym temacie. W związku z brakiem zgłoszeń, przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                 

Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Aleksandra Bednarek, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Zbigniew 

Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, 

Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek Smuniewski, Artur 

Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, 

Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Anna Gajewska 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Borkowska, Janusz Majewski, Sylwester Sokolnicki 

Radna Anna Gajewska zgłosiła problemy techniczne, w związku z którymi nie miała 

możliwości zagłosowania. 

Uchwała nr 214/XXIX/2021 Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                

Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2021 – stanowi załącznik nr 14         

do protokołu.  

 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego na lata 2021 – 2035. 

Przewodniczący Rady poprosił o omówienie projektu uchwały Skarbnika Powiatu 

Legionowskiego. 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, iż przedmiotowa uchwała jest konsekwencją 

podjętych przez Zarząd Powiatu w Legionowie uchwał w okresie od 30 marca 2021 r. do 

18 maja 2021 r., a także uchwał Rady Powiatu z dnia 26 kwietnia oraz uchwały, która była 

omawiana w poprzednim punkcie porządku obrad. W ramach tej uchwały uaktualniono 

kwotę dotyczącą wydatków bieżących poniesionych w celu realizacji zadań w zakresie 

przeciwdziałania COVID-19. Stan na 30 kwietnia 2021 r. wynosi 24.727,23 zł. W ramach 

załącznika nr 2 uwzględniono wszystkie zmiany omówione podczas poprzedniej uchwały. 

Pojawiła się również nowa pozycja dotycząca Wieloletniej Prognozy w ramach zadania 

„Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 632 w miejscowości Łajski” – jest to zwiększenie 
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nakładów finansowych i wprowadzenie planu na rok 2022 w wysokości 100.000,00 zł, 

łącznie na to zadanie będzie przeznaczone 200.000,00 zł.   

 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w tym temacie. W związku z brakiem zgłoszeń, przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2021 – 

2035. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Aleksandra Bednarek, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz 

Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek Smuniewski, Artur 

Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, 

Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Borkowska, Janusz Majewski, Sylwester Sokolnicki 

Uchwała nr 215/XXIX/2021 Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2021 – 
2035 – stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

przyjęcia Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Legionowskim na lata 

2021 – 2023. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do  Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Legionowie o omówienie projektu uchwały. 

Pani Magdalena Jagnyziak powiedziała, że przedstawiony 3-letni program jest kontynuacją 

programów, które były podejmowane w latach ubiegłych. Program dotyczy planów Powiatu 

Legionowskiego na rozwój pieczy zastępczej. 

Nadmieniła, że program rozpoczyna się od charakterystyki Powiatu Legionowskiego, 

kolejno omówieni są w nim realizatorzy programu i podmioty współpracujące. 

Przedstawione zostały w nim również przyczyny umieszczania dzieci w pieczy zastępczej. 

Zawarty jest też wgląd do monitoringu dotychczasowych działań w programie, wnioski z 

analizy pieczy oraz główne cele. Zaznaczyła, że został dodany punkt dotyczący 

specjalistycznej pomocy dla dzieci przebywających w pieczy zastępczej i w domu dziecka. 

Zaznaczyła, że chodzi o pomoc psychologiczną, która może być potrzebna. Nadmieniła, że 

są otrzymywane takie zgłoszenia.  

Nowym punktem w tym programie jest również rozpoczęcie działań dotyczących 

wprowadzenia Karty Rodziny Zastępczej. Rodziny zgłaszały problemy dotyczące 

okazywania się szeregiem dokumentów przy załatwianiu spraw urzędowych. Karta Rodziny 
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Zastępczej miałaby służyć uproszczeniu w takich sytuacjach. W przyszłości planowane jest 

nawiązanie współpracy z różnymi podmiotami, aby na podstawie takiej karty, rodziny 

zastępcze mogły korzystać z różnych przywilejów. Działanie tej karty, miałoby by być 

podobne do działania np. Karty Dużej Rodziny. 

Pani Magdalena Jagnyziak powiedziała, że jeżeli chodzi o poziom zawodowych rodzin 

zastępczych, co roku będzie on się zwiększał o jedną rodzinę zawodową.  

Zaznaczyła, że zakończyło się szkolenie dla kandydatów na rodzinę zastępczą, które było 

łączone. Połowa kandydatów była nowymi, natomiast druga połowa to kandydaci, którzy 

musieli przejść szkolenie, ponieważ sąd już ustanowił ich rodziną zastępczą. Pani Dyrektor 

wyraziła nadzieję, że przynajmniej 4 nowe środowiska zastępcze będziemy posiadali w 

niedalekiej przyszłości. 

Pani Magdalena Jagnyziak, powiedziała, że w dniu 30 maja obchodzony jest Dzień 

Rodzicielstwa Zastępczego i chciałaby wszystkim rodzinom zastępczym złożyć życzenia  

wszystkiego dobrego, spełnienia się w roli którą wykonują. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w tym temacie, w której kolejno udział wzięli. 

 

Pan Artur Stankiewicz przyłączył się do życzeń, skierowanych do rodzin zastępczych, które 

złożyła Dyrektor PCPR. 

 

Pani Anna Gajewska powiedziała, że Program Rozwoju Pieczy Zastępczej został 

zaopiniowany przez Komisję Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych. Wyraziła zadowolenie 

odnośnie dwóch punktów, które znalazły się w programie, o których wspominała również 

Pani Magdalena Jagnyziak (Karta Rodziny Zastępczej oraz dodatkowa pomoc 

psychologiczna dla wychowanków).  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił 

do procedury głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie przyjęcia Programu 

Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Legionowskim na lata 2021 – 2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Agnieszka Powała, Leszek Smuniewski, Artur 

Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, 

Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (4) 

Izabela Kownacka, Janusz Majewski, Konrad Michalski, Sylwester Sokolnicki 

 

Uchwała nr 216/XXIX/2021 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie przyjęcia Programu 

Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Legionowskim na lata 2021 - 2023 – stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu.  
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

ustalenia obowiązujących w 2021 r. opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego 

parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości stawek w przypadku 

odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

Przewodniczący Rady poprosił o omówienie projektu uchwały Naczelnika Wydziału 

Komunikacji. 

Pan Krzysztof Kapuściński powiedział, że uchwała  w sprawie ustalenia obowiązujących        

w 2021 r. stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 

strzeżonym oraz wysokości stawek w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji 

usunięcia pojazdu została podjęta przez Radę Powiatu w Legionowie w dniu 21 grudnia 

2020 r. Nadmienił, że ustawodawca w ustawie o zmianie ustawy Prawo o ruchu drogowym 

poszerzył katalog pojazdów podlegających usunięciu poprzez dopisanie w nim hulajnogi 

elektrycznej lub urządzenia transportu osobistego (deskorolki elektrycznej lub monocyklu). 

Ponowne podjęcie uchwały w w/w zakresie wynika z art. 6 ustawy z dnia 30 marca 2021 

r. o zmianie ustawy – Prawo o ruchu drogowym oraz niektórych innych ustaw (Dz. U.            

z 2021 r. poz. 720), który stanowi, że uchwały Rady Powiatu, o których mowa w art. 130a 

ust. 6 ustawy zmienianej, podjęte przed dniem wejścia w życie niniejszej ustawy, 

zachowują moc do dnia wejścia w życie nowych uchwał podjętych na podstawie art. 130a 

ust. 6 ustawy zmienianej. Ustalona przez ustawodawcę stawka opłat jest taka sama, jak w 

przypadku opłat za usunięcie np. roweru lub motoroweru i wynosi 123 zł          za usunięcie 

oraz 23 zł za każdą rozpoczętą dobę parkowania. 

Zaznaczył, że w związku z powyższym zachodzi konieczność podjęcia przedmiotowej 

uchwały. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w tym temacie. W związku z brakiem zgłoszeń w dyskusji, Pan Leszek Smuniewski 

przystąpił do procedury głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie ustalenia 

obowiązujących w 2021 r. opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na 

parkingu strzeżonym oraz wysokości stawek w przypadku odstąpienia od wykonania 

dyspozycji usunięcia pojazdu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Agnieszka Powała, Leszek 

Smuniewski, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, 

Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (3) 

Janusz Majewski, Konrad Michalski, Sylwester Sokolnicki 

Uchwała nr 217/XXIX/2021 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie ustalenia 

obowiązujących w 2021 r. stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i parkowanie na 

parkingu strzeżonym oraz wysokości stawek w przypadku odstąpienia od wykonania 

dyspozycji usunięcia pojazdu  – stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

udzielenia przez Powiat Legionowski w 2021 r. pomocy finansowej dla Powiatu 

Nowodworskiego na rzecz Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym 

Dworze Mazowieckim. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Spraw 

Społecznych o omówienie projektu uchwały. 

Pan Mirosław Pachulski powiedział, że Nowodworskie Centrum Medyczne zwróciło się do 

Rady Powiatu w Legionowie o pomoc w kwocie 100.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup 

defibrylatora oraz kolumny do laparoskopii, wraz z zestawem narzędzi na potrzeby 

Oddziału Chirurgii i Ginekologii Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym Dworze 

Mazowieckim. Zaznaczył, że projekt omawianej uchwały, przewidje pomoc w kwocie 

30.000,00 zł. Nadmienił, że w ubiegłym roku z usług Nowodworskiego Centrum 

Medycznego w Nowym Dworze Mazowieckim skorzystało 1766 pacjentów z terenu Powiatu 

Legionowskiego. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w tym temacie. Zaznaczył, że Komisja Budżetowa zaopiniowała pozytywnie projekt 

przedstawionej uchwały. W związku z brakiem zgłoszeń w dyskusji, Pan Leszek Smuniewski 

przystąpił do procedury głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia przez 

Powiat Legionowski w 2021 r. pomocy finansowej dla Powiatu Nowodworskiego na rzecz 

Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym Dworze Mazowieckim.  

Pan Leszek Smuniewski zgłosił problemy techniczne, w związku z którymi nie mógł 

przystąpić do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Agnieszka Powała, Artur 

Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, 

Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (4) 

Janusz Majewski, Konrad Michalski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki 

Uchwała nr 218/XXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia przez 

Powiat Legionowski w 2021 r. pomocy finansowej dla Powiatu Nowodworskiego na rzecz 

Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym Dworze Mazowieckim – stanowi 
załącznik nr 18 do protokołu.  

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Legionowo. 

Przewodniczący Rady poprosił o omówienie projektu uchwały Naczelnika Wydziału 

Spraw Społecznych. 
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Pan Mirosław Pachulski powiedział, że to już „XII Legionowska Dycha”. Nadmienił, że 

Powiat Legionowski od lat wspiera to wydarzenie. W ubiegłych latach kwotą 10.000,00 zł, 

natomiast w tym roku, z uwagi na oszczędności, zaproponowana jest kwota 7.000,00 zł. 

Zaznaczył, że od kilku lat Powiat Legionowski wspiera również „Bieg Wojciechowy”                

w Serocku oraz „Ultramaton Powstańca” w Wieliszewie. Nadmienił, że wydarzenie 

zaplanowane jest na dzień 17 czerwca 2021 r.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w tym temacie. W związku z brakiem zgłoszeń w dyskusji, Pan Leszek Smuniewski 

przystąpił do procedury głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Miasta Legionowo.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz 

Kubalski, Zenon Kuska, Agnieszka Powała, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (5) 

Przemysław Cichocki, Janusz Majewski, Konrad Michalski, Leszek Smuniewski, Sylwester 

Sokolnicki 

Uchwała nr 219/XXIX/2021 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Miasta Legionowo – stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zgody 

na zbycie na rzecz gminy Miasto i Gmina Serock działki ew. 429/1 z obrębu Nowa 

Wieś, gm. Serock. 

 Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Geodety Powiatowego Pana 

Pawła Łukaszczuka o omówienie projektu uchwały.  

Pan Paweł Łukaszczuk powiedział, że przedmiotem projektu przedstawionej uchwały jest 

zgoda na zbycie na rzecz gminy Serock działki nr 429/1 z obrębu Nowa Wieś. Nadmienił, 

że powierzchnia działki wynosi 3784 m2. Zaznaczył, że działka uregulowana jest w księdze 

wieczystej na rzecz Powiatu Legionowskiego. Wartość działki wynosi 90.286,00 zł. Pan 

Paweł Łukaszczuk powiedział, że działka ta w planie zagospodarowania przestrzennego jest 

przeznaczona pod publiczną drogę gminną, część ul. Popowskiej, jak również pod drogi 

wewnętrzne stanowiące dojazd do nieruchomości mieszkańców Nowej Wsi. Rada Gminy 

Miasta i Gminy Serock wyraziła zgodę na nabycie tej nieruchomości. Zaznaczył, że wszelkie 

formalności zostały dopełnione. Nadmienił, że zbycie na rzecz gminy ma nastąpić w drodze 

darowizny.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w tym temacie, w której kolejno udział wzięli.  

Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że projekt omawianej uchwały był opiniowany przez 

Komisję Rozwoju na której zostało powiedziane jaką wielkość ma przedmiotowa działka       

i jaką stanowi wartość. Poprosiła o przekazanie tej informacji wszystkim Radnym. 
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Pan Paweł Łukaszczuk nadmienił, że tak jak już powiedział, działka ma 3784 m2 

powierzchni, a wartość działki została oszacowana przez rzeczoznawcę majątkowego na 

kwotę 90.286,00 zł. 

Pan Leszek Smuniewski podziękował za powtórzenie informacji. W związku z brakiem 

zgłoszeń w dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury głosowania.  

Przewodniczący Rady zgłosił problemy techniczne, z powodu których nie może przystąpić 

do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zgody na zbycie   

na rzecz gminy Miasto i Gmina Serock działki ew. 429/1 z obrębu Nowa Wieś, gm. 

Serock.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, 

Agnieszka Powała, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Robert 

Wróbel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Aleksandra Bednarek, Zbigniew Garbaczewski, Tomasz Talarski, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (4) 

Janusz Majewski, Konrad Michalski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki 

 

Uchwała nr 220/XXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zgody na zbycie na 

rzecz gminy Miasto i Gmina Serock działki ew. 429/1 z obrębu Nowa Wieś, gm. Serock – 

stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

 

15. Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

 

 Przewodniczący Rady powiedział, że protokół nr 4/2021 z XXVIII Sesji Rady Powiatu                 

w Legionowie, został przesłany radnym razem z innymi materiałami na sesję i dotychczas 

nikt nie zgłosił żadnych uwag. Zapytał, czy teraz ktoś z radnych chciałby wnieść jakieś 

sugestie. Nikt z obecnych na posiedzeniu nie miał uwag, więc Pan Leszek Smuniewski 

przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Powiatu w Legionowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Agnieszka Powała, Artur 

Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, 

Grzegorz Zbroch 
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NIEOBECNI (4) 

Janusz Majewski, Konrad Michalski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki 

Przewodniczący Rady potwierdził, iż protokół nr 4/2021 z XXVIII Sesji Rady Powiatu 

w Legionowie został przyjęty.  

 

 

16. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Przewodniczący Rady poinformował, że odpowiedź na pytanie zadane przez Pana 

Tomasza Talarskiego w pkt. 4 porządku obrad, dotyczące inwestycji drogowych została 

wysłana drogą mailową. 

 Wiceprzewodniczący Rady Pan Mirosław Kado powiedział, że chciałby nawiązać do 

wypowiedzi Wicestarosty Pana Konrada Michalskiego. Potwierdził, że w powiecie są 

zadbane drogi, większość jest wyremontowanych. Powiedział, że nawiązując do swojej 

interpelacji, w której wnosił o nowe drogi powiatowe, uważa, że skoro te, które już są, są 

w dobrym stanie, trzeba by pomyśleć o nowych korytarzach, które są niezbędne. Nawiązał 

do obwodnicy Wieliszewa, do Al. Róż oraz połączenia Legionowa z Jabłonną. 

Druga kwestia do której Radny chciałby się odnieść, to przebudowa DK 61, która zbliża się 

ku końcowi. Nadmienił, że jest to wspaniała inwestycja, ale jeżeli chodzi o odcinek, który 

już jest przebudowany na terenie Gminy Wieliszew, to chciałby powiedzieć, że wszędzie są 

fajnie zaplanowane dojazdy, tylko nie ma w miejscu, gdzie się zjeżdża z ul. Wolskiej na 

drogę krajową, nie ma tzw. prawoskrętu. Zaznaczył, że tam stoi bardzo blisko dom, dalej 

zaczyna się boczna droga, techniczna, dojazdowa np. do hurtowni. Zapytał, jak będzie 

wyglądał ten zjazd docelowo? Czy będzie to tak jak jest teraz, czyli, że będzie utrudniony 

dojazd do tych kilku miejsc, gdzie jest prowadzona działalność gospodarcza (Hurtownia 

Elektryczna, Sklep z zabawkami, Sklep i warsztat samochodowy). Radny nadmienił, że 

zdaje sobie sprawę, że to nie jest pytanie do powiatu, ponieważ jest to inwestycja krajowa… 

(wypowiedź niezrozumiała).   

 Członek Zarządu Artur Stankiewicz powiedział, że bardzo dziękuje za udział w Sesji, 

ale ze względu na inne obowiązki służbowe, nie może uczestniczyć w dalszej części obrad. 

Pani Agnieszka Borkowska zwróciła się z prośbą o wyjaśnienie kwestii „uciążliwego 

hałasu na ul. Krakowskiej”. Nadmieniła, że w sprawozdaniu Starosty jest punkt o treści 

„Zakończono sprawę w związku z uciążliwością hałasu z ulicy Krakowskiej. Ulica Krakowska 

została uwzględniona jako jeden ciąg komunikacyjny z Al. Róż i Al. Legionów, dla których 

prowadzone jest postępowanie zmierzające do wydania decyzji o ograniczeniu 

oddziaływania na środowisko – czekamy na pomiary (niekorzystne warunki 

meteorologiczne)”. Radna  prosi o informację, czy w tym miejscu przewidywane są jakieś 

ograniczenia lub zmiana organizacji ruchu oraz czy przewidywany jest np. zakaz wjazdów 

samochodów ciężarowych i autobusów. 

Pani Agnieszka Borkowska poprosiła również o przegląd drzew przy ul. Jagiellońskiej 

(od ul. Krasińskiego do ul. Batorego). W ocenie Radnej ok 50 % drzew uschło i już raczej 

nie odbije. 

Pani Agnieszka Borkowska powiedziała, że otrzymuje dużo zgłoszeń                            

od mieszkańców na temat braku służb porządkowych na terenie Gminy Legionowo, dlatego 

zwraca się z prośbą o informację, ilu na terenie Gminy Legionowo jest dzielnicowych             

(o ile jest to możliwe wraz z wykazem adresów przypisanych dzielnicowych do konkretnych 

ulic).  
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Nadmieniła, że od lat są wolne etaty w Komendzie Powiatowej Policji w Legionowie, dlatego 

zapytała, czy w najbliższym czasie planowany jest nabór?    

Pani Agnieszka Borkowska zwróciła się z prośbą, aby podciąć gałęzie drzew nad 

ścieżkami rowerowymi oraz wystające boczne gałęzie (np. przy Arenie). Nadmieniła, że 

może w tej kwestii, dobrze by było współpracować z gminami.  

Radny Grzegorz Zbroch powiedział, że chciałby złożyć wniosek w sprawie, o ponowne 

wnikliwe przeanalizowanie problemu szkoły w Zegrzu, dotyczącej usunięcia zagrożenia dla 

bezpieczeństwa zdrowia i życia dzieci uczących się  tej szkole. W związku z tym, iż Radny 

nie otrzymał mailowo wniosku od Pana Józefa Szmigielskiego, prosi o podjęcie działań          

w sprawie usunięcia zagrożenia. W jego ocenie zachodzi możliwość uderzenia piorunu          

w budynek szkoły, tym bardziej, że szkoła jest na wzgórzu przy Zalewie Zegrzyńskim. 

Nadmienił, że w tej szkole nie ma wykonanego prawidłowego uziemienia, zgodnie z nową 

ustawą prawa budowlanego.  

Przewodniczący Rady powiedział, że od Pana Józefa Szmigielskiego wpłynęło pismo, które 

nie wnosi nic nowego do omawianej sprawy. Powiedział, że jeżeli Radny Pan Grzegorz 

Zbroch chce złożyć wniosek, to z uwagi na wielowątkowość sprawy, bardzo prosi o złożenie 

wniosku na piśmie. 

Pan Grzegorz Zbroch potwierdził, że taki wniosek złoży. 

Członek Zarządu Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że w nawiązaniu do wypowiedzi Pana 

Grzegorza Zbrocha chciałby zwrócić uwagę na jedną rzecz. Nadmienił, że nic nie stoi na 

przeszkodzie, aby Rada Powiatu jeszcze raz przeanalizowała sprawę. Zaznaczył jednak, że 

ta sprawa już była analizowana i zarzuty (sugestie) sformułowane w piśmie, które były 

wcześniej skierowane do Rady Powiatu nie zostały potwierdzone. Biorąc pod uwagę, że 

wypowiedź radnego Grzegorza Zbrocha jest to wypowiedź publiczna na Sesji, poprosił o 

to, aby Radny był ostrożniejszy w ferowaniu rozstrzygnięć, które dopiero mogą być 

wynikiem ponownego zbadania. Zaznaczył, że na ten moment nie ma potwierdzenia, że 

instalacja odgromowa jest niewłaściwie wykonana, jak również nie ma potwierdzenia, że 

obecny stan stanowi zagrożenie dla kogokolwiek. Pan Grzegorz Kubalski zauważył, że 

przedstawione analizy są rozpisane przez osobę, która była bezpośrednio powiązana z 

budowaniem tego obiektu i może ona być potencjalnie osobiście zainteresowana 

określonymi rozstrzygnięciami, dlatego też poprosił, aby przed ich powtarzaniem jako 

wersji pewnej, być ostrożniejszym. Nadmienił, że oczywiście pismo można jeszcze raz 

przeanalizować, natomiast w jego ocenie, praca w tej sprawie, która była dotychczas 

wykonana, była pracą wykonaną właściwie.            

Pan Grzegorz Zbroch powiedział, że chciałby nadmienić iż pojawiły się nowe okoliczności, 

które nie były znane komisji, która rozpatrywała tę sprawę, a mogą stworzyć potencjalne 

zagrożenie. W związku z tym, że chodzi o życie i zdrowie dzieci należałoby ponownie 

przeanalizować sprawę. Nadmienił, że teraz nie stawia oskarżeń, tylko chodzi radnemu         

o zdrowie dzieci. 

Przewodniczący Rady nadmienił, że nic mu nie wiadomo o nowych okolicznościach                 

w sprawie. Poprosił, że jeżeli Radnemu są one znane, to bardzo prosi o wskazanie we 

wniosku o ponowne rozpatrzenie przedmiotowej sprawy.  

Pan Tomasz Talarski, zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu o przygotowanie 

zestawienia, na temat pomocy rzeczowej i finansowej jaka została udzielona gminom 

Powiatu Legionowskiego przez Powiat, w roku 2020 oraz w roku 2021 do dnia 31 maja.     

Pan Zbigniew Garbaczewski powiedział, że obserwując przetargi, zauważył, że są mniejsze 

sumy na przebudowę dróg, co oznacza, że są oszczędności. Nadmienił, że chciałby 



18 
 

przypomnieć, że był poruszany temat zakupu działki od Polskiej Akademii Nauk, pod 

ewentualną budowę szkoły na terenie Gminy Jabłonna. Zapytał, co z tym tematem. 

Zaznaczył, że nie chciałby, aby możliwość zakupu tej działki została stracona.  

Pan Zbigniew Garbaczewski powiedział, że młodzież wróciła już do szkół i chciałby złożyć 

wniosek, aby następna Sesja i posiedzenia komisji odbyły się w trybie stacjonarnym.     

Przewodniczący Rady odpowiedział, że tak jak mówił wcześniej, nie przewiduje, aby do 

końca sierpnia posiedzenia odbywały się stacjonarnie. Nadmienił, że tryb prac 

poszczególnych komisji jest w kompetencji Przewodniczących komisji.  

Pani Aleksandra Bednarek zwróciła się z prośbą, aby informacja która będzie przekazywana 

Panu Tomaszowi Talarskiemu była przesłana również do Radnej. 

Radna zwróciła się również z prośbą o informacje dotyczące budowy i planów 

przygotowywania Powiatowej Instytucji Kultury. Na jakim etapie i jakie są te plany, oraz 

na jakim etapie są rozmowy z miastem? 

    

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że wszystkie dokumenty o których jest mowa podczas 

Sesji, stanowią załączniki do protokołu, który jest zatwierdzany i są dostępne w Biurze 

Rady dla Radnych. Potwierdził, że odpowiedź adresowana do Pana Tomasza Talarskiego, 

zostanie również przesłana do Pani Aleksandry Bednarek. 

Członek Zarządu Pan Grzegorz Kubalski, w odpowiedzi na pytanie Pani Aleksandry 

Bednarek, powiedział, że prace w zakresie budowy nowej siedziby PIK-u, toczą się w trzech 

głównych kierunkach: 

1) został przygotowany projekt umowy pomiędzy Powiatem Legionowskim, a Miastem 

Legionowow zakresie udostępniania Powiatowi działki, w sposób umożliwiający 

rozpoczęcie konkursu urbanistyczno – architektonicznego, dotyczącego 

zagospodarowania tej działki oraz kształtu architektonicznego obiektu; 

przewidywane to jest w taki sposób, aby Powiat mógł ogłosić konkurs w czerwcu 

(jeżeli chodzi o kwestie własnościowe); 

2) jeżeli chodzi o przygotowanie potencjalnie terenu, to toczyła się wstępna analiza       

i waloryzacja przyrodnicza terenu działki pod kątem ustalenia, czy nie znajdują się 

tam jakieś drzewa, które ze względu na swoją wartość przyrodniczą mogłyby 

narzucać ograniczenie, jeżeli chodzi o lokalizację, czy o kształt budynku, który tam 

miałby powstać; według wstępnych wyników w centralnej części działki nie ma 

takich drzew, które stanowiłyby istotną wartość przyrodniczą, nakazującą ich 

ominięcie przy okazji budowy; 

3) przygotowanie konkursu urbanistyczno – architektonicznego; w tym momencie 

prace są na finiszu, spotkanie które pozwalało na skonsultowanie uzgodnień z 

architektami, którzy mają doświadczenie w przeprowadzaniu tego typu konkursów 

miało miejsce w miniony piątek; nadmienił, że jeżeli wszystkie kwestie zostaną 

doprecyzowane, to prawdopodobnie w czerwcu będzie ogłoszony konkurs na 

siedzibę PIK-u, oczywiście w części dotyczącej opracowania koncepcji, z 

pokazaniem tego na wizualizacjach, tak aby Powiat mógł wybrać, która z 

zaproponowanych wersji będzie najbardziej preferowana. 

Pani Aleksandra Bednarek zapytała, czy będzie możliwość umieszczenia w siedzibie PIK-U 

Centrum Usług Zintegrowanych Powiatu i rozszerzenia tego miejsca również o siedzibę 

CIS-u. 
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Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że ta kwestia była brana pod uwagę, natomiast z uwagi 

na ograniczenia wynikające z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, jeżeli 

chodzi o dopuszczalność i intensywność zabudowy, prawdopodobnie nie uda się tego 

zrealizować, gdyż już w chwili obecnej sam program funkcjonalny PIK-u połączony                  

z obszarem związanym ze wsparciem dla przedsiębiorców wyczerpują limity wynikające      

z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Nadmienił, że ta kwestia 

oczywiście była analizowana.                          

Pan Jacek Szczepański również poprosił o przesłanie materiałów, o które prosiła Pani 

Aleksandra Bednarek.  

Radny zapytał, czy w koncepcji budowy PIK-u jest przewidziane zagospodarowanie 

pozostałości po Willi Kazinek?  

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że ostateczną odpowiedź na pytanie zadane przez Pana 

Jacka Szczepańskiego, będzie można poznać w momencie jak będą znane wyniki konkursu 

architektonicznego, gdzie będzie widoczne jaka jest propozycja, jeżeli chodzi                           

o zagospodarowanie tego obiektu. Nadmienił, że w preferencjach, które są ze strony 

Powiatu wskazywane, jest zachowanie tego budynku, oczywiście po odpowiednim jego 

odtworzeniu i zaadoptowaniu do potrzeb kulturalnych, być może na cele wystawiennicze.     

Pan Jacek Szczepański poprosił o potwierdzenie, że Willa Kazinek jest uwzględniona             

w założeniach konkursowych. 

Pan Grzegorz Kubalski potwierdził.   

Pani Izabela Kownacka również poprosiła o przekazanie odpowiedzi na pytanie zadane 

przez Pana Tomasza Talarskiego. 

 

 

 

17. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący  Rady  poinformował, że zamyka XXIX posiedzenie Rady Powiatu                   

w Legionowie, dziękując wszystkim za udział w Sesji. 

 

 

 

  

Przewodniczący 
Rady Powiatu w Legionowie 

Leszek Smuniewski 

 

  

 
Protokół przygotowała: Agata Szraga 


